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SKYPE møde marts 2024 
Deltagere: Robin Berg (RB), Pia Dall Petersen (PDP), Anette Becker (AB), Dorte Dabelsten (DD) & Heidi K Jo-
hansen (HKJ). 

 

Nyt fra HB 
Der arbejdes med planlægning af Landsudvalgsmødet d. 20-21/4-2024. 

Dorte Dabelsteen stopper som HBs kontaktperson til RU. Vi vil sige tak for det mangeårige gode og kon-

struktive samarbejde. 

Vi byder vores nye HB-repræsentant Kristine Rye Svendsen velkommen og ser frem til det kommende sam-

arbejde. 

 

Elektroniske resultatbøger 
RU har fået en henvendelse om mulighed for indførelse af elektroniske resultatbøder. Vi kan ikke tage be-

slutning om dette, men vil videregive forespørgslen tages med på fællesmødet, hvor den diskuteres med de 

andre konkurrenceudvalg, samt HB. 

Dommeraspiranter 
Afregning for dommeraspiranter blev drøftet. Afregningen bliver sendt til de respektive kredse. 

Kørselsudgifter til dommeraspiranter afholdes af kredsene, med mindre at RU inviterer. Så er det RU der 

afholder udgifterne. 

 

Anmodning om konkurrencer 
RU har drøftet henvendelser om stævneafholdelse efter DM:  

• Jysk Mesterskab i DcH-Herning, d. 2/11-2024  

• Jule- og Nytårskonkurrence i DcH-Nykøbing-Rørvig d. 28. eller 29/12-2024 

RU bakker op såfremt klubberne selv finder dommere. 

 

 

Forberedelse af Landsudvalgsmødet d. 20-21/4-2024 
Den endelige dagsorden for Landudvalgsmødet er ikke rundsendt endnu og forberedelsen udsættes. Vi har 

første møde med vores nye HB kontaktperson: Kristine Rye Svendsen. 
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Nye øvelser 2025 
RU har drøftet henvendelser fra hundefører om arbejdet med de nye øvelser, hvor der har været bekym-

ring om, at forskellen mellem øvelser i DcH og DKK ikke bliver større end de har været hidtil og et ønske om 

ensretning af illustrationerne på skiltene. 

 

Arbejdet med udvælgelse og beskrivelse af nye øvelser til 2025 fortsætter. 

 

 


